
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 13. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 201
Ministeren bedes orientere om, hvor stor forsinkelse der har været med at mod-
tage it-rygsæk via SU-Styrelsen siden sommerferien og frem til nu, hvad årsa-
gen til forsinkelserne har været, og hvornår ventetiderne er væk?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christine Antorini (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christine.Antorini@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose
formand
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